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Abstract (en)
The element (10) has a body (11) partially defining an outer surface of the element and carrying a mechanical coding unit i.e. electrical contact
rivet (20), for mechanically coding the element. A ground contact (12) is placed inside the body. A central contact (15) is mounted inside the ground
contact contacting with a tubular insulator (13) that is defined by an insert, where the insert comprises a locking portion (33). The body and the
ground contact are formed as a single piece. The body, the ground contact, and the insert are made by bi-injection of metallized plastic material.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un élément de connecteur coaxial (10), comportant : - un corps (11) définissant au moins en partie la surface
extérieure de l'élément de connecteur et portant des moyens de codage mécanique (20) de l'élément de connecteur, - un contact de masse (12)
disposé à l'intérieur du corps (11), - un insert comportant une partie (13) définissant un isolant et, - un contact central (15) monté dans le contact de
masse (12) avec interposition de l'isolant (13), caractérisé par le fait que le corps (11) et le contact de masse (12) sont réalisés d'une seule pièce et
par le fait que l'insert comporte une partie de verrouillage (33).
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